
单工位免缸C型射蜡机 Simplex no-cylinder C type wax injection machine

产品名称 单工位免缸C型射蜡机 Simplex no-cylinder C type
wax injection machine

公司名称 东莞市诺科机械设备有限公司

价格 .00/件

规格参数 NK-25T:合模力:25吨
NK-35T:合模力:35吨
NK-50T:合模力:50吨

公司地址 东莞市谢岗镇大龙村大墩二村民小组（注册地址
）

联系电话  19898004270

产品详情

                             

单工位免缸C型射蜡机 Simplex no-cylinder C type wax injection machine

本机适用于大型铸件的蜡模制造，。二次高压补蜡、射蜡配合流量控制，可防止厚大蜡模凹陷，保证蜡
模表面同模具表面的充分接触，完美复制模具表面光洁度。特殊的压模板恒温装置，取模辅助滑板左右(
前后)滑动设计。

1. This machine is suitable for wax mold manufacturing of large castings,. The secondary high-pressure wax
supplement and wax injection combined with flow control can prevent the depression of thick and large wax mold,
ensure the full contact between the wax mold surface and the mold surface, and perfectly copy the mold surface finish.
Special constant temperature device for pressing formwork, with left and right (front and rear) sliding design of
formwork auxiliary sliding plate.
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